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Nr AO.0012.2.15.2022 

Protokół Nr 53 

z posiedzenia Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie,  

które odbyło się 13 grudnia 2022 r. o godz. 14:30 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie.   

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu wziął udział: 

1. Stanisław Maciejewski - kierownik  referatu GKO. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący 

komisji Andrzej Pawlaczyk. Na wstępie stwierdził quorum (5 radnych potwierdziło swoją 

obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji zaproponował w punkcie 3 wprowadzenie dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2023 roku. Uwag nie zgłoszono.  

Radni jednogłośnie, 5 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad wraz  

z zaproponowaną zmianą, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego; 

c) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2023 roku.  

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego. 

Dotychczasowy najemca, zwróciła się z wnioskiem w dniu 23 listopada 2022 r. o przedłużenie 

umowy najmu lokalu użytkowego, będącego częścią obiektu użytkowego położonego przy  

ul. Strażackiej 1 w Kleczewie, stanowiącego własność Gminy Kleczew. Propozycja 
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przedłużenia zawartej umowy najmu lokalu przedstawiona w niniejszym projekcie uchwały na 

kolejne 5 lat, wynika z dotychczasowej postawy najemcy tj. terminowości wpłat czynszu  

z wynajmowanego lokalu, a także właściwego użytkowania i utrzymania przedmiotowego 

lokalu, ponadto uchwała ta skutkuje pozyskaniem wpływów z czynszu i zwrotu kosztów opłat 

związanych z użytkowaniem obiektu. W związku z powyższym, zasadnym jest przedłużenie 

umowy na okres 5 lat zgodnie ze złożonym wnioskiem, a tym samym podjęcie niniejszej 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 3b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. W dniu 31 października 2022 roku Burmistrz Gminy  

i Miasta Kleczew złożył do Wojewody Wielkopolskiego wniosek o objęcie w 2023 roku 

dopłatą ze środków Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej przewozów autobusowych. Warunkiem uzyskania dopłaty jest sfinansowanie ze 

środków własnych organizatora części ceny usługi w wysokości nie mniejszej niż 10% oraz 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Zgodnie 

z art. 22 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 z późń. zm.) należy uzyskać 

zgodę organu stanowiącego na zawarcie umów z operatorami.  

Linie komunikacyjne, będące przedmiotem umów:  

a) Budzisław Kościelny - Przytuki - Kleczew;  

b) Wielkopole - Kleczew;  

c) Wola Spławiecka - Kleczew;  

d) Marszewo - Kleczew;  

e) Kleczew - Stogi - Kleczew;  

f) Kleczew - Danków - Budzisław Kościelny.  

g) Kleczew-Przytuki  

h) Słowiki - Budzisław Kościelny - Słowiki  

Uchwała rodzi skutki finansowe. Środki na realizację zadania są uwzględnione w projekcie 

budżetu gminy Kleczew na 2023 rok. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 3c) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2023 roku. Zgodnie z art. 6r ust. 2da ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 1297 ze zm.), rada gminy 

może postanowić w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi, w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi lub gdy celem jest obniżenie opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi pobieranych od właścicieli nieruchomości.  

Wobec tego, iż środki przeznaczone obecnie na pokrycie kosztów za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na realizację zawartej umowy są niewystarczające, chcąc uniknąć 

wzrostu stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz mając na uwadze 

dobro mieszkańców gminy - proponuje się podjęcie uchwały o pokryciu części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Ad 4. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

                                                                         Przewodniczący Komisji Samorządowej  

                                                                                        Andrzej Pawlaczyk  

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 


